
Branch: عرف: Kuwait:	 :يـف تيوكلا
Kindly process the below money transfer based on the following details: ةيلاتلا تانايبلا بسح هاندأ يبلما يلالما ليوحتلا ءارجإ ىلع لمعلا ءاجرلا:
Transfer details ليوحتلا ليصافت 
Amount in Words: فرحلأاب غلبلما: Transfer Amount:  :ليوحتلا ةميق
Sender Details  لسرلما تانايب
Account Number: باسلحا مقر: Customer Name:  :ليمعلا مسا
Beneficiary Details ديفتسلما تانايب 	
Beneficiary Name: ديفتسلما مسا: 
Beneficiary IBAN:  :(IBAN) ديفتسملل يلودلا يـفرصلما باسلحا مقر
Beneficiary Bank Name: ديفتسلما كنبلا مسا: 
Purpose of Payment (with full Details) ليوحتلا نم ضرغلا	ليصفتلاب ببسلا ركذ عم(( 	

Terms & Conditions for KD transfers to Local Banks ةيللمحا كونبلل يتيوكلا رانيدلاب غلبم ليوتح ماكحأو طورش  
1. The Bank reserves the right at its own discretion to intercept any transaction and delay its 

execution pending completion of necessary enquiries relating to legal or regulatory 
obligations that the Bank is subject to. 

ىلع درلا لامكتسا يلح ةلماعم ةيأ ذيفنت ريخأت وأ فقو يـف – هريدقت بسحو – هقحب كنبلا ظفتحي .1
 .كنبلا اهل عضخي يتلا ةيباقرلا وأ ةينوناقلا تابلطتمللً اقفو ةمزلالا تاراسفتسلاا

2. The Bank reserves the right to decline to execute any transaction that would be 
inconsistent with such legal and regulatory obligations, and reserves the right to freeze 
funds in a transaction - where required - to do so, under legal or regulatory obligations. 

 يـف قلحاب ظفتحيو ,ةيباقرلا وأ ةينوناقلا تابلطتلما عم ةقفاوتم ريغ ةلماعم ةيأ ذيفنت ضفر كنبلل قحي .2
 .ةيباقرلا وأ ةينوناقلا تابلطتلما بجوبم رملأا بلطت لاح يـف ةلماعلما غلبم ديمتج

3. The customer undertakes to cooperate fully with such enquiries that the Bank may need 
to conduct on its own initiative, or at the request of the Beneficiary bank, in relation to any 
transaction, including supplying all requested information and documentation. In the
absence of full customer cooperation, the Bank reserves the right to delay or reject 
processing the transaction. 

 ىلع ًءانب وأ ,هنم ةرداببمً ءاوس كنبلا اهجاتحي تاراسفتسا ةيأ ىلع درلل لماك لكشب نواعتلاب ليمعلا دهعتي .3
يـفو .اهذيفنتل ةمزلالا تادنتسلماو تامولعلما ةفاك ريفوت كلذ يـف ابم ,ةلماعم ةيأ نأشب ديفتسلما كنبلا بلط
 .ةلماعلما ذيفنت ضفر وأ ريخأت يـف قلحاب كنبلا ظفتحي ,ليمعلا لبق نم لماكلا نواعتلا بايغ لاح

4. Where a transaction is delayed or declined in any of the above circumstances, the Bank
shall not be liable to pay interest to any party to the transaction, and shall be not liable for 
any financial, reputational or any other legal damages or costs which might arise to any of 
the parties to the transaction. 

 دئاوف ةيأ عفد نع ًلاوؤسم كنبلا نوكي نل ,هلاعأ ةروكذلما بابسلأا دحلأ ةلماعم ةيأ ضفر وأ ريخأت لاح يـف .4
 رارضأ نع تاضيوعت ّيأ نع ًلاوؤسم كنبلا نوكي نلو .ةلماعلما يـف فرط ّيأ ىلإ تاضيوعت وأ فيلاكت وأ
 نم فرطّ يأ اهدبكتي دق ىرخأ ةينوناق فيلاكت وأ ,فيلاكت وأ ,رارضأ ةيأ وأ ,ةعمسلاب ةطبترم وأ ,ةيلام
 .ةلماعلما فارطأ

5. The IBAN is required for transfers within the State of Kuwait, and failure to provide the 
IBAN of the beneficiary may result in the transfer being rejected, and Gulf Bank will not be
held liable for any charges incurred due to rejection of payment. 

 .تيوكلا ةلود لخاد متت يتلا تلايوحتلا ةفاكل )IBAN( يلودلا يـفرصلما باسلحا مقرب كنبلا ديوزت يعتي .5
 ىلع بترتت دق فيلاكت ةيأ نع ًلاوؤسم كنبلا نوكي نلو .ليوحتلا ءارجإ ضفر ىلإ يدؤي كلذب مازتللاا مدعو
  .ليوحتلا كلذ ضفر

6. The transfer will be processed during the same day of the request or maximum by the next
working day, with a charge of KD5 per transfer 

 نأب ًاملع ,ريدقت ىصقأ ىلع يلاتلا لمعلا موي للاخ وأ ,بلطلا يدقت موي سفن للاخ ليوحتلا ةيلمع متت .6
 .كد ٥ يه ليوحتلا ةلومع

7. All general and special terms and conditions applicable at the bank shall apply to the 
opening of accounts without prejudice to the foregoing conditions. 

 ىدل اهب لومعلما تاباسلحا حتفب ةماعلاو ةصالخا ماكحلأاو طورشلا ةفاك هلاعأ تلاماعلما ىلع قبطتو يرست .7
 .نايبلا ةفلاس طورشلا عم ضراعتي لا اميف كنبلا

8. All transfer instructions must comply with local and international anti-money laundering 
laws and regulations. The remitter hereby agrees to indemnify the Bank against any direct, 
indirect, special, incidental, punitive or consequential claims and damages, including but 
not limited to, delays in or rejection of transfers, business interruption, or loss of 
contracts, income or profits as a result of the Bank(s) obligation to comply with such laws 
and regulations. The customer hereby declares that he/she has read the terms and 
conditions of this application given above and that he/she agrees thereto and shall act 
accordingly. 

 ليسغ ةحفاكبم ةقلعتلما ةيلماعلاو ةيللمحا حئاوللاو يناوقلل ةقباطم ليوحتلا تاميلعت ةفاك نوكت نأ بجي .8
 ريغ وأ ةرشابم رارضأو تابلاطم ةيأ نع كنبلا ضيوعت ىلع - اذه بجوبم - ةلاولحا لسرم قفاويو .لاوملأا
 ضفر وأ ريخأتّ يأ - رصلحا لا لاثلما ليبس ىلع - كلذ يـف ابم ةيئازج وأ ةيضرع وأ ةصاخ وأ ةرشابم
 .حئاوللاو يناوقلا كلتب كنبلا مازتللا ةجيتن حابرلأا وأ لخدلا وأ دوقعلل ةراسخ وأ لمعلل عاطقنا وأ ,تلااوحلل
 لمعلا همازتلابو ,اهيلع هتقفاوبمو ,هلاعأ ةنيبلما بلطلا اذه ماكحأو طورش ىلع علطا هنأب ليمعلا ّرقيو
 .اهبجوبم

9. We confirm that we have read all terms and conditions of this service indicated above, and
we absolutely agree to them. 

 .ةقلطم ةقفاوم اهيلع قفاونو ,هلاعأ ةنيبلماو ةمدلخا هذهب ةقلعتلما ماكحلأاو طورشلا ةفاك ىلع انعلاطا دكؤن .9

Customer Signature: ليمعلا عيقوت: 

Customer Representative name (In case of POA): ليكوت / ضيوفت دوجو لاح يـف( ليمعلا لثمم مسا(: 
Civil ID Number: ةيندلما ةقاطبلا مقر: 

For Bank use only طقف كنبلا مادختسلا 
Customer’s Identity was verified, and signed in my presence, and I verify the 

signature. 

 .عيقوتلا ىلع قداصأو ,يروضحبو يمامأ عيقوتلاب تماق / ماق دقو ,ةليمعلا / ليمعلا ةيصخش نم ققحتلا ت

Staff Signature: فظولما عيقوت: Staff Name:  :فظولما مسا

OM Signature: تايلمعلا ريدم عيقوت: OM Name:  :تايلمعلا ريدم مسا

Branch Stamp: عرفلا متخ:  Date & Time Received  ملاتسلاا تقوو خيرات: 

Request to transfer KD to Local Banks ةيللمحا كونبلا ىلإ يتيوكلا رانيدلاب ليوتح بلط 
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